
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ
VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE

Zápis
z kolegia děkana dne 11. října 2016

Přítomni:     doc. Kočí, doc. Blažek, doc. Ciahotný, prof. Jeníček, doc. Kubal, doc. Sýkora, Ing.
Růžičková, Ing. Mištová, Ing. Březina, Ing. Juklíčková 

Omluveni:    doc. Macák

Informace z KR 

 Ceny  a  ocenění:  udělení  Medaile  Hlávkovy  nadace  prof.  Rauchovi;  Cena  J.  Hlávky
nominovaným studentům;  Cena MŠMT za VaV – navržen prof. Švorčík; cena F. Běhounka –
navrženi prof. Bouzek, prof. Štěpánek

 Zasedání ČKR a zahájení nového akademického roku
 Výjezdní zasedání Správní rady – Český Krumlov 13. – 14. 10.
 Termíny KR do konce roku: 25/10, 15/11, 6/12 (změna vyhrazena)
 Cena Wernera von Siemense – hlásit navrhované autory (diplomové a disertační práce)

pror. Bělohlav – pedagogika

 Počty studentů na VŠCHT (propad o 3,8%)
 Promoce 2016: oblečení studentů - upozornit studenty předem

Ing. Chválná - kvestorka   

 VHČ (DČ): prostředky vynakládat hospodárně a v souladu s řešením projektu – informovat
zaměstnance

 Podřízenost a podpisy dokumentů (a schvalování) – dodržovat (děkanovi podepisuje rektor,
proděkanům a vedoucím ústavů děkan apod.), bude potřeba upravit celoškolní systém

 Připravuje se výzva v rámci celoživotního vzdělávání (OP), dát vědět děkanovi, pokud někdo
má nějaký projekt na ústavu

pror. Pospíšil – strategie a rozvoj

 Realizace strategického záměru VŠCHT Praha

Informace z KD

Děkan
 Struktura  studia  (rozeslaný  materiál):  odpovědět  co  nejdříve;  připomínka  doc.  Blažka  k

počtu povinně volitelných předmětů; dohody zainteresovaných ústavů (voda + energetika +
ÚCHOP, ropa + plyn), Ing. Mištová informuje AS

 Dotazník aktivit zaměstnanců: bude opět odemčen, zaměstnanci budou informováni
 Návrhy na odměny pracovníků a DSP za práci pro fakultu (Ing. Růžičková pošle seznam)
 Facebook fakulty:  škola nabízí  zaškolení  pracovníků a  školení  ve fotografování;  připravit

„databanku“ dlouhodobých témat – každý ústav jmenuje pracovníka, který by shromažďoval
příspěvky na fakultní facebook - do příštího KD nahlásit děkanovi + 1 – 5 témat, která se na
ústavu řeší;  je potřeba aktualizovat průběžně i  fakultní webové stránky – duplicita zpráv;
novinky posílat také p. Nevšímalovi



 Vánoční  večírek:  návrh  děkana  uspořádat  na  všech  ústavech  v jeden  den  (migrace
zaměstnanců a studentů), první návrh termínu - středa 21. 12.

doc. Sýkora 
 Generel: do středy 18. 10. dodat podklady (studenti/místnosti, maximální průtok za rok) 
 Prostory navíc – „zbožná přání“ v rámci optimalizace připravit na začátek listopadu
 Uznávání zkoušek – bakalářské x magisterské předměty 

doc. Ciahotný – ú.216
 Potřeba úprav v jednom z okruhů SZZ v magisterském studiu – doc.  Sýkora zjistí,  zda je

možné
 Diplomanti přecházející mezi ústavy 215 a 216 – zkušební komise ze zástupců obou ústavů –

je možné
 SZZ v bakalářském studiu: je potřeba složit komisi ze zástupců odpovídajících ústavů (kde

dělal bakalářskou práci apod.) 
 Vzdělávací  projekt  s VÚHU: zájemci  z ústavů se ozvou (218,  240),  do  20.  10.  se  budou

připravovat podklady

prof. Jeníček
 OR CHTOŽP zasedá 31. 10., žádá vedoucí příslušných ústavů, aby si připravili podklady
 Dotaz na obsazení školního parkoviště (před 10 hod již nebylo možno zaparkovat)

Ing. Růžičková
 Akce Festival vědy, Noc vědců – pošle vedoucím a děkanovi seznam účastníků, přimlouvá se

za odměny pro přednášející (Ing. Martinec, Ing. Škopová)
 Příští týden se koná akce před NTK – Street Food Festival – možnost zapojení i naší fakulty,

nahlásit požadavky co nejdříve (stánky apod.)
 Dotaz ze zahraničního oddělení, zda bude možné v LS přijmout na ERASMUS+ vyučující

z Polska (5 dní, 8 vyučovacích hodin) – žádá o vyjádření ústavů, zkusí zjistit bližší zaměření
vyučující

 Žádá o dodání 1 – 2 výsledků pro „transfer komercializace v roce 2016“: ú. 216 – zařazení na
separaci CO2 , ú. 240 – záchyt dešťové vody kontaminované mědí ze střechy

Ing. Mištová
 18. 10.  ve 14.00 hod zasedá senát na děkanátu – příprava voleb do AS VŠCHT
 Schválit disciplinární komisi FTOP
 Příprava voleb do AS FTOP

Ing. Vítková
 Tento týden budou uzavřeny zkoušky za minulý akademický rok
 Někteří studenti nastupující do 1. ročníku DSP ještě neodevzdali Studijní plán – učinit tak co

nejdříve, aby bylo možné připravit tabulky pro oborové rady
 Zasedání VR FTOP v prosinci: navržené termíny (19. a 21. 12.) rozešle ke hlasování

Ing. Březina
 Vjezd a parkování  na dvorech školy:  základní  problém dojíždějící  technici;  dvory nejsou

kolaudované  parkoviště,  problémem  bývá  např.  manipulační  prostor  při  odvozu  odpadů,
bezpečnost.  Vjezd na  nezbytně  nutnou dobu je  potřebný a  možný pro převoz přístrojů  a
materiálu. Předběžně domluvené úpravy v příslušném výnosu – zkrácení předstihu v hlášení
příjezdu  na  jeden  den  předem,  usnadnění  poskytnutí  schválení  vjezdu  ve  výjimečných,
akutních případech. Projednáváno s ing. Janouškovou a ing. Chválnou

doc. Blažek



 Kazachstán: schůzka s rektorem univerzity, příprava smlouvy, ústavy navrhnou předměty pro
výuku potenciálních studentů (v angličtině)

 Zájem o hodnocení doktorandů kreditovým systémem (např. min. 60 kreditů za rok, 1 – 15 za
experimentální práci apod.)

 Žádá vedoucí ústavů, školitele a předsedy oborových rad, aby si zkontrolovali, zda doktorandi
odevzdali výroční hodnocení a pokud ne, tak poslali seznam jemu a Ing. Vítkové, aby jim
bylo možno ukončit studium pro neplnění studijních povinností

Úkoly

 Vedoucí informují zaměstnance na ústavech o tom, že náklady v DČ by měli být vynaloženy
hospodárně a účelně v souladu s potřebou řešení úkolu

 Vedoucí nahlásí děkanovi, pokud mají na ústavu projekty týkající se celoživotního vzdělávání
 Vedoucí zašlou připomínky ke struktuře studia co nejdříve děkanovi, Ing. Mištová informuje

AS
 Ing. Růžičková pošle děkanovi seznam účastníků akcí na odměny za práci pro fakultu 

Příští kolegium děkana se bude konat v úterý 25. 10. 2016 od 14 hodin na děkanátu.

Zapsala: J. Vítková
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